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ZÁPIS z 2. zasadnutia KRK-ZSL. 
 

Termín zasadnutia: 11. 05. 2023 o 15:00 hod. 

Miesto: Sídlo ZSL, Galvaniho 17/A, Bratislava 

Prítomní členovia orgánu: 

Ivan Boledovič – predseda  

Peter Varga – podpredseda  

Martin Gavalier – člen 

Prítomní členovia VV-ZSL:  

Prítomní členovia Se-ZSL:  

Ospravedlnení: K. Pitoňáková – ospravedlnila sa mejlom  

Hostia: Ján Jakubčo, manažér sekcie MD, k bodu 4. 

Predsedajúci: Ivan Boledovič 

Zapisovateľ: Martin Gavalier 

Overovatelia: Peter Varga  

 
PROGRAM: 
 
1. Otvorenie 
2. Informácia o činnosti Kontrolóra 
3. Správa o kontrole na podnet HKŠ vo veci podnetu K. Pitoňákovej  
4. MSJ v Snowboardcrosse 2023 a nezrovnalosti vo vyúčtovaniach 
5. Konferencia ZSL 
6. Nový Zákon o športe 
7. Rôzne 
8. Záver 
 
 
1. Otvorenie 
Zasadnutie otvoril Kontrolór a predseda KRK ZSL Ivan Boledovič, privítal prítomných a zahájil 
vecné rokovanie. 

 

2. Informácia o činnosti Kontrolóra 
Ivan Boledovič informoval kolegov o svojej činnosti za obdobie od predchádzajúceho 
Zasadnutia.  
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Kontrolór v spolupráci s členmi KRK-ZSL riešil v uvedenom období podnet týkajúci sa možného 
porušenia predpisov ZSL, podnet na zlé vyúčtovanie finančného príspevku poskytnutého na 
športovú prípravu športovca a podnet na možné porušenie Stanov a predpisov ZSL i Uznesenia 
VV-ZSL o nominácii na MS juniorov v SBX 2023. 

Správa o kontrole na základe prvého podnetu bola odoslaná navrhovateľovi, odozvu kontrolór 
nedostal. Ďalšie 2 záležitosti sú stále v riešení. 

Kontrolór sa v období od posledného Zasadnutia KRK-ZSL zúčastnil na jednom Zasadnutí VV-
ZSL, konkrétne na Zasadnutí č.9, kde členov VV informoval o ukončených kontrolách 
a o nových podnetoch zo strany osôb s príslušnosťou k ZSL.   

 

3. Správa o kontrole na podnet HKŠ vo veci podnetu K. Pitoňákovej 
Správu o kontrole vypracovali spoločne členovia KRK, ale nakoľko sa autorka podnetu na 
tomto zasadnutí opätovne nezúčastnila, nemohla byť s ňou Správa o kontrole prerokovaná, 
ako to žiadala Hlavná kontrolórka športu. Tento bod programu bol preložený 
z predchádzajúceho zasadnutia KRK. Nakoľko sa K.Pitoňáková ospravedlnila a ani neposlala 
k Správe o kontrole žiadne stanovisko, členovia KRK považujú uvedenú záležitosť za 
uzatvorenú. Hlavná kontrolórka športu, Ing. Dvorščíková o tom dostane správu. 

 

4. MSJ v Snowboardcrosse 2023 a nezrovnalosti vo vyúčtovaniach 
Kontrolór ZSL spolu s manažérom sekcie MD J. Jakubčom doplnil členom KRK informácie, 
týkajúce sa podnetu manažéra sekcie MD, ktorý sa týkal predmetného podujatia. Vzniklo 
podozrenie, že vedúci výpravy p. A. Novosád porušil Uznesenie VV-ZSL o nominácii, 
pravdepodobne so súhlasom členov výpravy, čím pravdepodobne došlo k neoprávnenému 
použitiu verejných prostriedkov.  

V uvedenej veci boli zaslané na emailovú adresu p. A. Novosádovi dve pozvánky na Zasadnutie 
KRK-ZSL. Pán Novosád sa na Zasadnutie nedostavil a do dňa vypracovania tejto správy sme 
od neho nedostali žiadne ospravedlnenie. 

Na toto Zasadnutie bola pozvaná takým istým spôsobom aj zúčtovateľka akcie, pani Mária 
Tomašáková, tá však neskôr potvrdila, Pozvánku neobdržala, ale potvrdila, že vie o tom, že 
Pozvánku p. Novosád dostal. 

Pani Tomašáková bola informovaná, hneď po doručení Podnetu Kontrolórovi, že refundácia 
nákladov je pozastavená do vyriešenia prípadu.  
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Na základe vyššie uvedeného sa členovia KRK-ZSL dohodli, že ak vedúci výpravy hodnoverne 
nevysvetlí, ako prebehla účasť na predmetnom podujatí, prípad bude postúpený na ďalšie 
riešenie Disciplinárnej komisii ZSL a Výkonnému výboru ZSL. 

 
5. Konferencia ZSL 
Kontrolór stručne informoval o príprave 5. Konferencie ZSL, najmä o podkladoch, ktoré sú 
zverejňované na web stránke ZSL a ktoré budú predmetom rokovania Konferencie ZSL. 

 

6. Nový Zákon o športe 
Stručná informácia: Návrh nového Zákona o športe prešiel v utorok 9. mája 2023 tesne o 1 
hlas do 2. čítania v Národnej rade SR. 

 
7. Rôzne 
V tomto bode prebehla diskusia o tom, čo nastane v prípade prijatia nového Zákona o športe. 
Členovia KRK sa zhodli, že treba informovať VV-ZSL o personálne posilnenie komisie, nielen 
z dôvodu vyššieho počtu podnetov, ktoré za posledné obdobie prišli Kontrolórovi alebo 
samotnej komisii, ale i z dôvodu zastupiteľnosti.  

 
8. Záver 
Ivan Boledovič ukončil rokovanie a poďakoval prítomným za účasť a spoluprácu. 

 

 

Bratislava, 24.5.2023 

 

Ivan Boledovič, v.r. 


